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Verslag bestuursvergadering  18 oktober 2023 in de Kruisdam 
Goedgekeurd in bestuursvergadering dd. 4-11-23 
 
Aanwezig: Jaap Diepeveen, Cees Kuijlaars, Rob de Graeve, Bert van der Broek, Joost Nachbahr 
 

1. Welkom 
2. Agenda  

 

3. Verslag van de vorige vergadering dd.  04-10. 
Accoord. Enkele aanpassingen. 
 

4. Besluitenlijst tot 04-10 
De besluitenlijst komt op de “bestuuursdrive”. Iedere portefeuillehouder beheert 
betreffende besluiten zelf. 
 

5. Mededelingen. 
 

6. Uitgegaan: 
a. Teksten wijkblad  

Accoord.  
Cees K. benadrukt nog eens vermelding van de welzijnsactiviteiten als belangrijke 
activiteiten van de wijkorganisatie. 
 

7. Ingekomen: 
a. Mail dd 21-09 Annemarie Laarmans betr. sport coach (zie onder portefeuille W&Z)  
b. Mail dd 13-10 met reactie P. Schoeman – regiegroep aardgasvrij) (zie onder portefeuille 

voorzitter) 
c. Mails van Lucy betreffende financiële stand van zaken per 30-09 (zie portef. financien) 
d. Diverse mails met reacties over de plaatsing vd biljarts in de Kruisdam (zie portefeuille 

Activiteiten & Evenementen) 
e. Mail over slotbijeenkomst vroegsignalering en preventie met bijlage van presentaties. 

Eerder toegestuurd dd. 08-10-23. 
f. Mail van Jos Out betreffende wijkspreekuur weth. Heller op 30 nov. as. 

Bert vd B. overlegt met biljarters om -vanwege het spreekuur van de wethouder- wat 
eerder te stoppen. 
 

8. Organisatie 
a. Werving bestuursleden en Wijkavond 14 november 

Wijkavond is cruciaal voor het wervingsproces. Moeten we dus veel publiek op binnen 
krijgen. 
- Joost N. legt planning communicatie op tafel. Accoord. 
  Brief. Concept door Joost N. opgesteld in overleg met Jaap D en Cindy. 
  Wb. mogelijkheden wijkbladverzorgers in te zetten contacten met Adrie Faas. 
- Wb. Voor posters en de kosten ervan neemt Joost N. contact op met Gerrit Hulleman. 
- Jaap D. nodigt wethouder Bart Heller uit voor de avond. Als hij niet kan Gerben van 
Voorden. 
- Het aantrekkelijk maken vh programma wordt ter hand genomen door Cees K., Jaap 
D., Rob de G. in samenspraak met Marjolein. 
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b. Mail Rob de G. inzake coördinatorschap Zorg & Welzijn  
Meer bedoeld om wake up ter invulling van deze coordinatiefunctie. 
Joost N. neemt contact op met mogelijke kandidaat. 
 

9. Algemeen 
 
a. Nabespreking gesprek met adviescommissie. 

Het gesprek is als positief ervaren. Jaap D. heeft met Otger M. afgesproken om iig 
maandelijks contact te hebben. 
 

b. Restlijst Ute – vervolg met Liesbeth (Rob) 
Deze lijst zullen we als agenda hanteren (met evt. bijkomende punten). 
Joost N. probeert afspraak voor een di. of woe. middag (liefst na 14.00 uur) 
 

c. Voorbereiding gesprek Wethouder op 2 november in Raadhuis 
- melding van ons standpunt tav (reactie van) de regiegroep Meent gasvrij 
- subsidie beheerder is urgent 
- aandacht voor de brief betreffende de nota voor vergoeding tekeningen 
- eventueel het onderwerp wonen in de Meent (reactie op verslag) 
- Plan A / Plan B 
Jaap D. regelt agenda i.o.m. Liesbeth. 
 

d. Uitnodiging coördinatoren en beroepskrachten 
Als kennismaking nodigen we ze uit voorafgaand op de BWB van 3-11 as. om 16.30. 
(Joost) 
 

e. Aanlevering website en wijkblad (Bert) 
Joost N. licht toe hoe aanmelding verloopt: aanmelden bij 
webmaster@hilversumsemeent.nl. Maar graag via het formulier op de website. 
Dat komt binnen bij Wil van Goch die een eerste redactie doet. Kas plaatst voorlopig 
omdat Edwin, die het onderhoud deed, onlangs stopte. 
Aanmelding voor wijkblad via redactie@hilversumsemeent.nl. 
Binnenkort is er een gesprek met Joris om een aantal punten mbt het wijkblad (en de 
advertenties) door te spreken. 
 

f. Terugplaatsing bord en Vrijwilligersoorkonde in “getransitioneerde” ruimte van 
wijkcentrum 
Komen hier later op terug. 
 

10.  Portefeuilles: 
 

A. Portefeuille voorzitter:  actualiteit, mededelingen 
 

a. Reactie dd. 13-10 van P. Schoeman – Regiegroep op onze brief betreffende 
tijdelijke opschorting deelname en uitnodiging voor gesprek 
-.De regiegroep nodigt ons uit te komen praten over onze rol en positie in de 
regiegroep. Dit is geen antwoord op onze vraag. 
- Onzerzijds was het onderwerp juist de communicatie met de bewoners als 
belangrijke voorwaarde voor welslagen van het aardgasvrij-project. Jaap zal de 
regiegroep nogmaals verzoeken hierover met ons in gesprek te gaan. 

mailto:webmaster@hilversumsemeent.nl
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-  In ons a.s. overleg met de wijkwethouder melden we de wethouder onze 
opstelling t.a.v. dit project 
 

b. mbt mobilieit. Zie mail dd 22-09 van René Rovers over Meent Mobiel. 
Jaap neemt contact met René over de condities. 
 
 

B. Portefeuille financien (Rob de G.)  actualiteit, mededelingen 
 
Stand van zaken financiën per 30-09-2023  
a. Overzicht werkelijk 2023 - begroting 2023 – 2022 en 2021 
b. Overzicht Kostenplaatsen en balans per 30-9-23 

 
- We stevenen af op een fors tekort voor 2023. Ligt niet aan de transitie, waarvoor 

andere financiering was. Voornaamste redenen lijken: gestegen gasprijs die niet 
gecompenseerd is, gestegen huur en onderhoudskosten, fors gestegen kosten voor 
wijkblad bij noodzakelijke verandering van drukker, gestegen organisatiekosten oa. 
als gevolg van onverwachte claim, gestegen bank- en betalingskosten. 
Bovendien verminderde barinkomsten, waarschijnlijk als gevolg van de verbouwing 
en de inflatie. 

- De tegenvallers zijn al verwerkt in de begroting van 2024 maar het is noodzakelijk 
een buffer in te bouwen voor tegenvallers en/of nieuwe activiteiten. 

- Diverse opties aan vermeerdering van inkomsten enerzijds en bezuinigingen 
anderzijds worden doorgesproken en toegelicht. De verhoging van barinkomsten 
biedt geen soelaas vanwege de noodzaak om de gestegen prijzen te compenseren.  
Vooralsnog wordt ervoor gekozen om een aantal mogelijkheden tot 
inkomstenverhoging te onderzoeken. Er worden er met name vier bekeken.  
In volgorde: h, i, e, f en g.   

 

C. Portefeuille beheer (Bert): actualiteit, mededelingen 
 

a. Mail van Rob de G.  -dd 28-09- en overzicht Stand van zaken financiën vd transitie , 
mail van Rob dd. 15-10 bij herziene versie en herzien overzicht begroting 
Overzicht accoord. 
  

b. Mail Sybrand VD Meulen (Cultuur) met aanvraag financiering toneelverlichting 
(beheer, A&E, financien) (BIJLAGE 8) 
 Er is onduidelijkheid over het genoemde budget van 1000,- . Bert vd .B overlegt 
met Sybrand over de gekozen technische oplossing en de wijze van financieren 
omdat binnen de begroting van de Stichting geen middelen beschikbaar zijn. 
 

c. Start werving beheerder.  
 Bert en Rob pakken dit op en leggen op korte termijn een taakomschrijving en een 
procedure voor. 
 

D. Portefeuille Welzijn & Zorg (Rob de G) 
 

a. Mails Rob de G en Peter mbt sportcoach nav. mail Annemarie Lamers. 
Accoord 
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b. Voortgang Weg&wijzer 
Gaan Jaap D. en Rob de G. mee verder. 
 

E. Portefeuille activiteiten en evenementen (Cees K.): actualiteit, mededelingen  
 

a. Voortgang gesprekken Klaverjasclub 
Gaat tot dusverre positief, maar er moeten nog afrondende gesprekken plaats 
vinden plus een jaarvergadering. Reinier Machielsen doet mee aan de gesprekken.  
 

b. Voortgang klachten biljartclub  
Gesprekken volgen nog. 
 

c. Mail van Rob de G. dd 27-09 met reminder dat een Plan van Aanpak voor activiteit 
en evenement eerst wordt voorgelegd aan de coördinator. Dit mede nav mail 
betreffende sinterklaas.  
Is door Cees K. opgepakt. 
 

F. Portefeuille wonen in de Meent (Cees K.): 
 

a. “Aantekeningen” en notulen van de bijeenkomst groep “Wonen in de Meent”  
Cees K.  zal eerst nog gesprek hebben met Herbert Kwak 
 

G. Portefeuille communicatie en informatie (Joost N.):  actualiteit, mededelingen 
 
Niet meer aan de orde geweest 

a. Evaluatie presentatie op 23 september 
b. Teksten wijkblad. Accoord zie 6a. 

 
14. Rondvraag 

 
a. Ontvangst burgemeester bij sinterklaas.  

Doet Jaap D. 
 
15. Datum / agendapunten volgende vergadering en Sluiting. 

 
De volgende vergadering staat gepland op 1 november om 14.30 ’s middags in de Zuidzaal.  
Overige data tot eind december: 
1-11 * 15-11 * 29-11 * 13-12. ( 27-12 geen vergadering) 
 
 

 
JN 04-11-23 

 


